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Interpellation 

 

 

ställd till kultur- och fritidsnämndens ordförande Vibeke Bildt (L). 

 

Smusslandet kring Folkets Hus-affären måste få ett slut. Det har varit en långdragen 
konflikt mellan kommunen och Folkets Hus-föreningen i samband med att kontraktet 
mellan Folkets Hus och Huddinge kommun om hyra av Folkes nuvarande lokaler 
sades upp. Folkets Hus-föreningen har drivit detta fall till domstol i en tvist som bland 
annat gällt inventarierna i lokalerna. I allt väsentligt har Folkets Hus-förreningen fått 
rätt i sak i domstolen.  
 
I samband med att Folkets Hus sades upp från sina lokaler har ett kontrakt tecknats 
om med Folkes, som nu disponerar lokalerna. Enligt kontraktet, som löper på den 
ovanliga avtalsperioden av fem år, ersättas med 850 000 kronor för att de 
upprätthåller föreningslokaler i Huddinge kommun. Detta avtal är ej upphandlat i 
gängse ordning.  
 
Från Vänsterpartiets sida tycker vi det är viktigt att Huddinge kommun agerar på ett 
riktigt sätt i förhållande till så väl privata aktörer som civilsamhället. I den ovan 
beskrivna hanteringen menar vi att man både allvarligt missgynnat och misskrediterat 
en förening inom civilsamhället i kommunen och samtidigt dessutom på ett otillbörligt 
sätt gynnat en part tillhörande det privata näringslivet.  
 

Med anledning av ovan vill jag fråga kultur- och fritidsnämndens ordförande Vibeke 
Bildt (L):  
- Hur kommer det sig att kommunen valt att i stort sett driva ett ekonomiskt krig mot 
en liten oberoende kulturförening? 
- Vad avser man vidta för åtgärder för att inte en liknande situation ska uppstå i 
framtiden? 
- Hur kommer det sig att avtalet mellan Huddinge kommun och Folkes inte är 
upphandlat i laga ordning? 
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